
Møtedato: 09.01.2023
Møtetidspunkt: 16:15-17:30
Møtested: Hybrid. Fysisk ved rom V139 Fysikkbygningen og digitalt via zoom.
Link for de som møter digitalt:
https://uio.zoom.us/j/68967808489?pwd=ZkJ5THl4OVo4VlgyTXpGS0szdDFyZz09
Meeting ID: 689 6780 8489
Passcode: 205610
Tilstede: Nils (nestleder/AU),  Anne Lise (farmasøytisk/arrangementsans.), Keerthy
(kjemisk/PR), Hannah (økonomiansvarlig), Lisa (leder), Alina (STUT/SPSU), Charlotte (direktevalgt),
Melika (direktevalgt), Alina (STUT/SP), Kristoffer (), EB (STUT/biovitenskap/webansvarlig)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

01 2022 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Vedtatt uten merknader.

02 2022 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Leder som ordstyrer, Alina som referent.

03 2022 Honoreringsplan V
Ansvarlig: Leder
Behandling: HAr sett over økonomien i forbindelse med honorering for MNSU og de
øvrige vervene våre. Fra og med forrige allmøte innførte vi ny honoreringsplan for
møter i MNSU. Ifølge den nye fordelingsnøkkelen ville mange hatt for lite oppmøte til å
få honorar. Leder foreslår å ta kravet til oppmøte ned til 40 % for å få honorar. Det ble
vedtatt, men nestleder bemerket at det kanskje ikke er mulig.

04 2022 Semesterplan D
Ansvarlig: Leder

https://uio.zoom.us/j/68967808489?pwd=ZkJ5THl4OVo4VlgyTXpGS0szdDFyZz09


Behandling: I forrige semester ble det snakket om en større fest for alle på fakultetet, en
MN-fest. De som opprinnelig tok initiativ har falt fra, men kanskje dette kan være noe
MNSU kan gjøre? Kanskje fast hvert år? Gjerne som en avslutningsfest for våren. Dette
blir tema for neste arbeidsforum.
Vi har også snakket om å forsøke å få samordnet litt hvordan fagutvalgene på
instituttene jobber og funker. Noen har mye kontakt med instituttet, andre ikke. NOen
har god kontakt med studentene, andre ikke. Hva er mandatet?

Saken om obliger og hvordan disse skal være lever videre i STUT. Der må studentene
melde seg på, og særlig matematisk fagutvalg, men MNSU må nok dra det
engasjementet.

Vi sliter med å betale det vi skylder fordi vi ikke har fått fikset tilgangene
økonomiansvarlig trenger. Leder har forsøkt å ordne opp med Brønnøysundregisteret,
men det har vært vanskelig. Nå håper vi imidlertid økonomiansvarlig snart får de
tilgangen hun trenger.

Veksthuset er en forening som er flyttet til farmasi fra medisin hvor de får bruke deler
av forskningsparken, f eks lab, de kan søke om prosjektmidler for å drive med
innovasjon mens man er studenter. De er tilhører UiO Life Science og vil gjerne spre det
til alle institutter på MN. De tilbyr også sommerjobber, men akkurat nå er det veldig
medisinorientert. Veksthuset vil at hvert institutt skal etablere dette ut av studentenes
motivasjon for å gjøre det. Men de vil helst ikke ha studenter fra fagutvalgene. MNSU
har delt informasjon om dette, men det er egentlig det vi kan gjøre.

SV-fakultetet ønsker å starte det, fokusgruppe for psykisk helse, men vi vet ikke om de
har fått det til eller fått lov. Vi ønsker å sende en studentrepresentant til en slik gruppe,
men den må etableres først på MN.

Til AF neste gang ønsker vi å snakke om hvilke metoder som brukes for å snakke med
studentene. Må det alltid være kvantitative metoder? Kan de ikke bruke noen kvalitative
metoder noen ganger?



Leder for FFU (fysisk fagutvalg) spurte om det var noen andre som hadde brukt Astro
Discourse. Dette er et slags diskusjonsforum som nå er inne i siste semester av en
prøveordning. På AstroDiscourse kan man være anonym og da blir det fort mye gørr,
trolling og klaging. Moderering tar for mye tid. Å ha et anonymt forum kan ha en verdi,
men det er ikke sikkert foreleser bør lese der inne. Bør tas opp på Fagutvalg lederforum
(FULF).

Nyttårsbord for MNSU. Det er en sak til neste arbeidsforum.

Nils tar over for EB som STUT-representant. EB blir vara. Alina sier ifra til STUT. Valgt ved
akklamasjon.

Charlotte tar over som bokskapsansvarlig. EB sørger for hjelp og innføring. Valgt ved
akklamasjon.

Vi må også ta opp arrangement for fagutvalgene. Det må tas på et arbeidsforum.

05 2022 Høringssvar, møte med fakultetet D/O/V
Ansvarlig: Leder
Behandling: Det har blitt sendt ut en mail til MNSU-medlemmer om høringssvar. Det
gjelder Retningslinjer for tilrettelegging for studentorganers virksomhet ved UiO, og
handler om når vi har rett til å høres, når vi har rett til å være med å bestemme etc.
Dette er sendt til fagutvalgene og det er kun fysisk fagutvalg som har svart.

Poll om møtetid kommer.

06 2022 Eventuelt O
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Ingen saker



07 2022 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Ingen bemerkninger

Møtet ble avsluttet klokken 17:41


